
教牧學博士課程申請須知 

 
 

 1)請填妥入學申請表，連同報名費及下列文件直接寄來本院「教牧學博士」課程委員會收： 

 

1.1 報名費為港幣$1,200.-#（本港/內地），如屬海外申請，報名費為港幣$800.-#。 

支票抬頭請寫「中國神學研究院」或 "CHINA GRADUATE SCHOOL OF 

THEOLOGY"（取錄與否概不退還）。本院只接受港幣或美金繳費，敬請留意。 

1.2 大學／神學院歷年成績單副本；另須要求有關大學／神學院將正本直接寄來本院 

1.3 如非本院畢業生，須遞交英文公開試成績單副本*。 

1.4 分享文章 

一份4,000字以內的分享文章（英文3,000字以內），分享你的呼召、事奉經驗與方向、

報讀課程目的，及教牧學研究關注。 

1.5 反省文章 

一份約4,000字（英文3,000字）反省文章，內容須根據網上一份由David F. Wells寫的

文 章  “Christian Discipleship in a Postmodern World” 作 出 反 省 及 回 應 。 

(https://www.etsjets.org/files/JETS-PDFs/51/51-1/JETS_51-1_019-033_Wells.pdf ) 

1.6 1個回郵長信封（本港郵費$2；外地申請者不用貼郵票），信封面寫上申請者姓名及

地址 

 

#本港報名費已包括約港幣$400的MMPI心理測驗評估報告，如屬海外申請人，心理測驗須

自行於當地安排，完成後之心理評估報告須由心理學家／輔導員直接寄回本院。  

*如在本港高中畢業，請提交香港高級程度會考或高等程度會考中取得及格之成績單副本；

如在海外畢業，請提交任何一項公開試之成績單副本，如TOEFL (550分 / iBT80)；IELTS 

(6.5)；CET (College English Test)；PETS (Public English Test System) 五級。 

 

 2) 諮詢文件 

 

  申請者需提供三份諮詢給本院（包括教牧、同工及學術諮詢），學術諮詢需由五年內曾教

授或指導申請人之老師填寫。如無法取得，可以額外的同工諮詢代替，表格已連同報名表

上載於網上，請自行交給諮詢人填寫。填寫後之諮詢表格須由諮詢人直接寄回本院。 

 

若未填妥申請表內各項目及繳交所需之文件，可能會引致申請手續上之延誤。 

 

 3) 截止報名日期：2022年5月31日 

 
 4) 所有申請文件及諮詢表格可寄回香港九龍塘德雲道5號中國神學研究院收（請在信封註明

是有關教牧學博士申請）。 

 

 5) 如須查詢入學申請手續，請於辦公時間內致電教務處2794-6769／傳真2794-6767／電郵 

grad@cgst.edu。 

 

Nov. 2021 

https://www.etsjets.org/files/JETS-PDFs/51/51-1/JETS_51-1_019-033_Wells.pdf


Application Procedures for Doctor of Ministry Programme 

 

Application Requirements 

I. Completed application form should be attached with the following:  

1 A non-refundable application fee of HK$1,200.-# for local applicants and HK$800.-
# for overseas applicants.  

2 Photocopies of transcripts (listing all courses taken and all grades received) from 

universities, colleges, seminaries and other institutions of higher education attended, 

if available. Applicants should request official transcripts to be sent to CGST directly 

from those institutions. 

3 Photocopies of Public English Examination Results*, if the applicant is not a CGST 

graduate. 

4 A Personal Statement of no more than 3,000 words in length (4,000 words in 

Chinese), including a description of your calling, ministry experiences, reasons to 

pursue DMin programme, and the proposed research issue.  

5 A Sample Writing of approximately 3,000 words (4,000 words in Chinese) 

offering your reflections on and responses to the articles “Christian Discipleship in 

a Postmodern World” by David F. Wells. (https://www.etsjets.org/files/JETS-

PDFs/51/51-1/JETS_51-1_019-033_Wells.pdf ). 

6 One self-addressed envelope (size 9 or 10).  

# Application fee for local applicants include a MMPI psychological assessment fee 

(~HK$400). Overseas applicants should arrange the assessment by him-/her-self and the 

designated psychologist or centre should send the assessment report directly to CGST.  

* For local graduates, please submit a copy of the HKHLE or HKALE results. For overseas 

graduates, please submit a copy of the public examination results, such as TOEFL (550 

marks/iBT80), IELTS (6.5), CET (College English Test), PETS (Public English Test 

System) Level 5.  

II. Reference 

Written recommendations using forms provided in the application package should be sent 

directly from the referees to CGST. 

 

Applications will be considered only when the items listed above have been received.  

 

Application Submission 

Applications and all supporting documents and references should be sent to China Graduate 

School of Theology at 5 Devon Road, Kowloon Tong, Kowloon, Hong Kong. 

 

Application Deadline: May 31, 2022 

 

Further Information 

For further information please contact the Dean's Office at  

Tel: 2794-6769 

Fax: 2794-6767 

Email: grad@cgst.edu 

 

Nov 2021 
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